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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

yaílés Hivatala
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r-+-K,:tett 2016 ÁPR 19.

írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére ,
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Lázár János a Miniszterelnökséget vezető
Miniszter úrhoz

Lesz e következménye annak, hogy önt félretájékoztatták a Szegedi
Vadaspark területén megvalósult játszótér ügyében ?

címmel

resztelt Miniszter úr!

A Csongrád Megyei Főügyészség valamint a Nemzeti Adó- és Vámhivatal Dél-alföldi
Bűnügyi Igazgatósága különösen nagy vagyoni hátrányt okozó költségvetési csalás
bűntette valamint különösen nagy értékre elkövetett pénzmosás b űntette miatt két
személy előzetes letartóztatásának rendelte el .

A megalapozott gyanú szerint a Szegedi Vadaspark területén kialakított játszótér é s
üzemeltetését végz ő Titan Project 's House Kft, amely mint korábban elmondtam töb b
szálon kötődött a szegedi Fideszhez 2013-as évben jogosulatlanul vett igénybe haza i
és európai uniós támogatásokat, figyelemmel arra, hogy a projekt ténylege s
bekerülési értéke a támogatási szerződésben megjelölt bekerülési értéknek csupán 15-
20 %-a volt .

Mint ismeretes a cég 185 millió Ft pályázati támogatásból és 8o millió Ft öner őbő l,
azaz papíron összesen 265 millió Ft-ból valósította meg a játszóteret . Gyanú merült
fel továbbá arra nézve is, hogy a büncselekményből származó pénz eredeténe k
elleplezése céljából valótlan tartalmú szerződéseket kötöttek többek között pénzügyi
szolgáltatások igénybevételér ől külföldi cégek, így off-shore cég közbeiktatásával . A
két költségvetést összesen 185 millió Ft . vagyoni hátrány érte .

Aggodalmamat kifejezve az ügyről többször is kérdést tettem fel, főként azért hogy az
uniós pénzek szabályszerű felhasználásáról megbizonyosodjunk .

Köszönöm Miniszter Úrnak, hogy korábbi kérdésemre reagálva, ígéretéhez híve n
vizsgálatot folytatott az ügyben . Egy korábbi levelében (PARL-MIN/56/2 (2014) arról
tájékoztatott, hogy Közreműködő szervezetnél mindent rendben valónak találtak a
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pályázat, a projekt megvalósítása során, Azonban arról is tájékoztatott a Miniszter úr ,
hogy idézem : 'A projekt értékelését végző szakértők teljes körű jogi és szakmai
felelősséget viselnek azért, hogy az általuk az értékelés során tett megállapítások
helytállóak, a valóságnak és az értéket a pénzért elvének megfelel őek. "

A Csongrád megyei F őügyészség közleménye okán továbbra is az a véleményem
Miniszter úr, hogy korábban Ont ebben az ügyben félrevezették vagy nem kell ő
alapossággal tájékoztatták, amivel az Ön hitelességét csorbították .

Az uniós pénzek szabályszerű felhasználása mindannyiunk érdeke, ebben az t
gondolom nincs vita közöttünk . Éppen ezért nagyon fontos a pályázatok elbírálásánál ,
hogy a befogadó szervezet különös figyelmet fordítson a pályázatok befogadásnál ,
elbírálásánál és szükség esetén err ől korrekt tájékoztatást nyújtson a pályázatok
felügyeletét ellátó Miniszter részére ,

Éppen ezért tisztelettel kérdezem Miniszter urat

1. . Hogyan lehetséges az, hogy a Közreműködő Szervezet munkatársa i
a pályázat túlárazott költségvetését rendben találták a projek t
megvalósítása során a helyszíni ellen őrzések és a záró helyszíni
ellenőrzés során és engedélyezték az uniós támogatás kifizetését?

2. Csökkentve a jövőbeni hibalehetőségeket kivizsgálják c
Közremlíködő Szervezet vezetője és az Irányító Hatósá g
eljárásának szabályosságát ?

3. Lesz-e személyi felelősségre vonás a Kedvezményezett
pályázatainak és az uniós források felhasználásának ilyen hanya g
kezelése valamint az Ön félretájékoztatása miatt ?

Várom válaszát !

Budapest, 2016, április i8 .

Szabó Sándor
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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